



مركز الاستشراف الشامل
Global Foresight Center (GFC)
Centre de Prospective Globale (CPG)
ⵛⵔⵉⵔ ⵙⵉⵣⵓⵔ ⵙⵉⵣⵓⵔ

مركز علمي جزائري معتمد تحت رقم فهرس: 098/2018 تأسس في: 2018/01/27، المعدل
والمتمم تحت رقم فهرس: 1321 المؤرخ في 05 جوان 2023



استمارة العضوية – Newsletter Membership

Last name First Name:	الاسم واللقب:
Date and place of birth:	تاريخ ومكان الميلاد:
Occupation:	المهنة:
Employer:	الجهة المشغلة:
Home Address :	عنوان الإقامة:
E-mail:	الإيميل:
Mobile:	الهاتف النقال:
Latest Diploma:	آخر شهادة محصل عليها:
Scientific domain:	التخصص العلمي:
- Type of membership desired: - M. Active: <input type="checkbox"/> - M. Contractor: <input type="checkbox"/> - M. Advisory: <input type="checkbox"/> - M. Donor / Sponsor: <input type="checkbox"/> With the exception of the status of founding member, acquired by the founding status, the organs of the Center grant the status of honorary member in accordance with the internal regulations.	- طبيعة العضوية المرغوبة: - عامل: <input type="checkbox"/> - متعاقد: <input type="checkbox"/> - استشاري: <input type="checkbox"/> - مانح / راعي: <input type="checkbox"/> فيما عدا العضوية التأسيسية المكتسبة من خلال القانون الأساسي، تمنح هيئات المركز العضوية الشرفية وفق ما ينص عليه النظام الداخلي.
- I'm committed to carrying out the following project: 1)- GFC Library <input type="checkbox"/> 2)- GFC Muti Medias..... <input type="checkbox"/> 3)- Experts of the Future (for Training) <input type="checkbox"/> 4)- GFC Forum Prospective Global <input type="checkbox"/> 5)- Global Foresight Review..... <input type="checkbox"/> 6)- Builders Road of Future (for Studies & consulting) <input type="checkbox"/> - Any member can propose a new project according to an approved technical card, subject to arbitration and approval by the Scientific Council and the Center Director.	- ألتزم بالمساهمة في تجسيد المشروع التالي: 1) - مكتبة الاستشراف الشامل..... <input type="checkbox"/> 2) - ميديا مركز الاستشراف الشامل..... <input type="checkbox"/> 3) - خبراء المستقبل (للتكوين والتدريب)..... <input type="checkbox"/> 4) - منتدى الاستشراف الشامل..... <input type="checkbox"/> 5) - مجلة الاستشراف الشامل..... <input type="checkbox"/> 6) - بناء طريق المستقبل (للدراستات والاستشارة) <input type="checkbox"/> - بإمكان أي عضو اقتراح مشروع جديد وفق بطاقة تقنية معتمدة، مع المرور على تحكيم ومصادقة المجلس العلمي ومدير المركز.

- Type of annual subscription:	- طبيعة الاشتراك السنوي:		
- Founder: 5.0000 DA: <input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	- اشتراك المؤسسين: 5.000 دج:
- University student: 500 DA: <input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	- اشتراك الطلبة الجامعيين: 500 دج:
- Salary: 1.000.00 DA: <input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	- اشتراك العاملين الأجراء: 1.000.00 دج:
- Economic Operators: from: 5,000.00 DA <input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	- اشتراك المتعاملين الاقتصاديين: ابتداء من 5.000.00 دج.

- Membership file to be provided	- ملف الوثائق المطلوبة للحصول على صفة العضوية:
<p>1)- CN or PC copy;</p> <p>2)- 2 Recent ID photos</p> <p>3)-; CV ;</p> <p>4)- Complete the membership form without forgetting to specify the name of the project to join</p> <p>5)- Payment of an annual subscription depending on the type of membership.</p> <p>Observation: Honorary and contractual members are excluded from payment of the membership amount.</p>	<p>1)- نسخة من بطاقة التعريف الوطنية ؛</p> <p>2)- صورتان شمسياتان جديدتان ؛</p> <p>3)- سيرة ذاتية ؛</p> <p>4)- ملاء استمارة العضوية، مع تحديد واحد من المشاريع المعتمدة في المركز للانخراط فيها ؛</p> <p>5)- دفع الاشتراك السنوي حسب طبيعة العضوية.</p> <p>ملاحظة: يستثنى الأعضاء الشرفيون والمتعاقدون فقط، من دفع الاشتراك السنوي.</p>
- Membership Criteria	- شروط العضوية:
<ul style="list-style-type: none"> ✓ To be eligible for membership at our center, individuals must meet the following criteria: ✓ Qualifications: Possess a commendable academic background supported by credentials in any scientific discipline and/or practical experience within the development sector, either domestically or internationally. ✓ Open-Mindedness and Tolerance: Exhibit a spirit of open-mindedness, tolerance, and a strong inclination for collaborative interdisciplinary intellectual endeavors. ✓ Passion and Dedication: Demonstrate a genuine personal and professional commitment to the field of expertise represented by our center. ✓ Alignment with Vision and Values: Share a deep alignment with the center's overarching vision, mission, core values, and strategic objectives. ✓ Adherence to Governance: Comply diligently with the founding statute, internal order, and the center's code of professional ethics, ensuring a high standard of professionalism and integrity among our members. 	<p>1)- أن يكون صاحب سيرة حسنة، تشهد عليها المؤهلات العلمية في أي تخصص علمي و / أو صاحب خبرات عملية في أي قطاع تنموي داخل أو خارج الوطن،</p> <p>2)- التفتح الذهني والتسامح الفكري والاستعداد للعمل الجماعي العابر للتخصصات ؛</p> <p>3)- الشغف الشخصي علميا وعمليا، بمجال تخصص المركز؛</p> <p>4)- تقاسم الرؤية المستقبلية، الرسالة، القيم المشتركة، الأهداف الاستراتيجية الخاصة بالمركز ؛</p> <p>5)- الاطلاع والالتزام بمحتوى القانون الأساسي والنظام الداخلي وميثاق أخلاقيات العمل في المركز.</p>

Read, approved and signed

قرأ وصدق عليه